
Notulen vergadering wedstrijden 24-10-2024 
 
  

1. Opening 
Gert Jan heet de 14 andere aanwezigen van harte welkom en verwacht een posiƟeve 
vergadering. 
Frank noemt de namen op van afzeggingen: Jos, Carsten, Hein Edwin, Wim, Teun, Arjan, 
Rene, Meindert. Bennie van Til zit nog in een teams-overleg, maar zal later nog aansluiten. 
 

2. Concept wedstrijdrooster 
Arnold vraagt of avondcup van 2 juli verzet kan worden naar 9 juli. Geen probleem, rooster 
wordt aangepast. 
Gert Jan geeŌ aan dat de stroomwedstrijden binnen de wedstrijdcomm. uitvoerig besproken 
zijn. Doel is meer vissers aan de waterkant te krijgen. 
Voorstel 1: weer met 1 man per kom gaan vissen, 5 x krib en 5 x strek. Bulent wijst op gevaar 
dat we bijna niet zien wat er in een andere krib gebeurt. 
Stemming: 9 man voor en 6 onthoudingen. Zijn de 6 man die niet op stroom meedoen. 
Voorstel aangenomen. 
Voorstel 2: ook stroom blijŌ een compeƟƟe, 10 wedstrijden met 2 afschrijvers. Voor alle 
wedstrijden op open water wordt het in 2025 mogelijk je los in te schrijven, dus ook beker, 
kanaal en avondcup. Voor karper geldt dit niet. 
Vissers die los inschrijven doen mee voor de dagprijzen. Hebben ze toch min. 8 wedstrijden 
meegedaan, dan tellen ze ook mee voor de compeƟƟe. 
Inleggeld bij losse inschrijving 5 € per keer. Deze 5 € uiterlijk 1 week voor de betreffende 
wedstrijd per bank overmaken op bankrek.nr. van VCL onder vermelding van datum wedstrijd. 
Betalen = inschrijving. 
Bij alle wedstrijden mee willen doen, blijŌ regel m.b.t. betalen ineens gelden. 
Voorstel wordt unaniem aangenomen. 
 
Arnold vraagt om aan diegenen die zich voor de feestavond hebben afgemeld, toch de 
gewonnen prijs van de compeƟƟe uit te reiken. 
Harry voegt hieraan toe, dat hij de wedstrijd tegen Doesburg wel had mee gevist en vooraf 
had aangegeven dat hij niet bij de prijsuitreiking zou kunnen zijn. Zijn prijs heeŌ hij niet 
gekregen. 
Frank merkt op, dat dit vorig jaar Ɵjdens de vergadering zo beslist is.  
Voorstel: beslissing van vorig jaar terugdraaien. Iemand die zich vooraf persoonlijk heeŌ 
afgemeld, krijgt later toch zijn prijs. Dit zal al gelden voor de komende feestavond op  
1 november a.s. 
 
Arnold vraagt waar de wedstrijd tegen Doesburg in 2025 gevist zal worden. Paul antwoord: 
Oude IJssel bij ’t molentje. HeeŌ alles te maken met de moeilijk ter been zijnde mensen van 
Doesburg. Dooie Arm is voor hen teveel geklauter. 
 
3. Wijziging wedstrijdreglement 
Wedstrijdcomm. stelt enkele kleine wijzigingen voor die op het scherm duidelijk in rood 
worden getoond. 



t.a.v. Punt 12 wedstrijdreglement toevoegen: van een op de kribben gevangen barbeel dient 
een foto gemaakt te worden, die bij weging getoond moet worden. 
t.a.v. Het reglement Karper. Hieraan toevoegen: voor nieuwe aanmeldingen een reservelijst 
opstellen. Wie zich als eerste aanmeldt, komt als eerste op de lijst. Zijn er bij AquaVita minder 
dan 18 deelnemers, dan kunnen mensen van de reservelijst meedoen, in volgorde van de lijst. 
Voorgestelde wijzigingen worden unaniem aangenomen. 
Frank zal e.e.a. doorvoeren. 
 
4. BegroƟng wedstrijden 2025 
Frank toont de inkomsten en uitgaven van deze begroƟng en licht enkele punten toe. 
BegroƟng goed- of aŅeuren kan niet in deze vergadering, dat is Ɵjdens de ALV op 9 januari 
a.s. aan de orde. Toch vindt de commissie het belangrijk de cijfers nu al te tonen en er over te 
praten. Cijfers zijn duidelijk en er zijn geen vragen. 
 
5. Rondvraag. 
Bulent vraagt of beker- en kanaalwedstrijden niet samengevoegd kunnen worden, 10 
wedstrijden met 4 afschrijvers. Krijg je een grotere compeƟƟe. Wordt uitvoerig over 
gediscussieerd, maar de meerderheid is hierop tegen. De bedoeling van de kanaalwedstrijden  
is juist vissen met de vaste stok, bij samenvoegen vervalt dit. Blijven dus 2 aparte compeƟƟes. 
Bennie geeŌ een inkijkje in de zaken die, net voordat hij bij de vergadering aansloot, in een 
teams-overleg van de SVN besproken zijn. o.a. De veranderingen t.a.v. de federaƟes, het 
speerpunt van de SVN, belangenbeharƟging en het feit dat steeds meer verenigingen door 
vergrijzing gaan samenwerken.  Tevens uitwerken hoe meer jongeren bij het besturen 
betrokken kunnen worden. 
Frank vraagt of er belangstelling is voor een koppelwedstrijd. Die is er zeker. 
Licht er wel aan waar we die gaan vissen merkt William op. Gert Jan oppert een gescheiden 
koppelwedstrijd waarbij er zowel op de IJssel als op de Oude IJssel gevist wordt. Door loƟng 
koppels samenstellen. 
Wedstrijdcomm. werkt dit verder uit en komt met voorstel. 
 
6. SluiƟng 
Gert Jan dankt allen voor hun posiƟeve inbreng en, niets meer aan de orde zijnde, sluit de 
vergadering met de uitnodiging om gezamenlijk weer een overheerlijke gehaktbal te nuƫgen. 
 
Hummelo, 24 oktober 2024 Frank Siers 
 
 
 
  


